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- Imam osećaj da su Merkur i Vrnjačka Banja blagotvorni i za dušu i za telo. Za telo iz razloga
što o vama u Merkuru brine ekipa lekara, koji nastoje da zaustave starenje i bolest. Sa druge
strane, ovaj vazduh u banji i opšta atmosfera koja je toliko domaćinska, toliko prijatna i toliko
opušta da bukvalno osveži, opusti i preporodi.

      

   Pomogne da sve te probleme koje donosimo sa strane lakše prebrodimo, realnije sagledamo i
vidimo da nisu tako strašni, da možemo da ih rešimo i nastavimo da se borimo. Mislim da je taj
momenat duhovnog i fizičkog preporoda toliko dominantan ovde i vrlo važan ne samo za
bolesne, već da bi i zdravi ljudi pronašli ogromu pozitivnu energiju i napajali se ovim divnim
vazduhom. Oni koji dolaze iz velikih gradova, zagađenih i punih smoga mogu prvi da osete šta
znači ovaj vazduh, ovo drveće i cveće i koliko zrači pozitivnom energijom što dovodi do toga da
se prosto preporodite. Pamtim vreme kada su moji roditelji dolazili u banju i ostajali ovde 21
dan. Šteta je što danas ljudi ne mogu da odvoje toliko vremena, jer troškovi su porasli, a
standard opao, tako da je teško odvojiti više od 10 dana - rekao je, između ostalog, Dragoslav
Lazić, naš proslavljeni režiser i scenarista televizijskih serija i dokumentarnih i igranih filmova,
koji je sa suprugom Draganom i decom nedavno boravio u SB Merkur u Vrnjačkoj Banji.
   Beljić Bojana, PR and marketing officer SB Merkur nije propustila priliku da uvaženog gosta
pita šta misli o konceptu lečenja i odmora na jednom mestu, koji je zastupljen u Merkuru?
   - U Merkur sam došao radi odmora i relaksacije, ali se kasnije odlučio i da proverim i svoje
zdrvlje. Ono što sam ja u Merkuru sproveo od pregleda i konsultacija, za to bi mi u Beogradu
trebalo gotovo dva meseca. Ovde je sve to na jednom mestu i mogu Vam reći dosta dobro
organizovano. Znala se tačna satnica, ukoliko je potrebno sestra Vas odvede do narednog
lekara, postoje konsultacije različitih specijalista i zaista mislim da je taj deo dosta dobro
organizovan i da odlično funkcioniše. Razgovarao sam ovde sa jednom bakom koja je
dijabetičar 25 godina i svake godine dolazi u Merkur. Činjenica da sada ima 90 godina, govori o
kvalitetu tretmana koji ovde dobija.
   Gospodin Lazić je potvrdio da je Vrnjačka Banja i na njega delovala inspirativno kao i na
mnoge umetnike koji su ovde boravili.
   - Banja je za mene bila vrlo inspirativna i tokom svakog svog boravka u Merkuru, odvajao sam
tri do četiri sata za rad na tekstu koji je trenutno aktuelan. Ovih deset dana iskoristio sam za
jedan tekst koji je vrlo ambiciozan i koji sam započeo 2012. godine, vratio mu se malo 2014. i
sada ga dorađujem. Ne smem vam reći o čemu se tačno radi, ali uradio sam vrlo ambiciozno 15
epizoda, a planiram još 5 da ih bude 20. Sa ovim projektom sugurno ću konkurisati na nekom
konkursu na nekoj od velikih nacionalnih televizija. U banji sam inspiraciju za rad nalazio vrlo
rano ujutru, dok deca i supruga još uvek spavaju, kao i uveče nakon dana ispunjenog
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rekreativnim aktivnostima. Ta pozitivna energija koju mi daje banja u kombinaciji sa mojom
porodicom, decom i suprugom, omogućava mi da radim i uveče, nakon svih aktivnosti. Vrnjačka
Banja u velikoj meri daje energiju da se radi, da se piše, stvara, kreira i omogućava kreativni
način mišljenja.
   Lazićeve najpoznatije televizijske serije su: Parničari, Muzikanti , Ljubav na seoski način,
Građani sela Luga, Doktorka na selu, Seljaci i Zvezdara. Pred dolazak u banju završena je
montaža dvočasovnog filma “Zvezdara” koji je još žešći i jači od serije.
   

 2 / 2


